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Protokół Nr I/2018 

 

z sesji Rady Gminy Klembów 

odbytej 22 listopada 2018 roku w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Klembowie 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz.1400, a zakończono o godz. 1530. 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100 % obecności radnych.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji przez radnego seniora i stwierdzenie praworządności obrad,          

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych, 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego wójta, 

4. Wybór komisji skrutacyjnej, 

5. Wybór Przewodniczącego Rady, 

6. Ustalenie liczby i wybór Wiceprzewodniczących Rady, 

7. Sprawy różne,  

8. Zakończenie obrad. 

        

 

Ad.1. 

 

Otwarcia I zwyczajnej sesji dokonała seniorka Rady Gminy radna Pani Halina Adamska. 

Radna pani Halina Adamska powitała, radnych, Wójta pana Rafała Mathiaka, pracowników 

Urzędu Gminy, Dyrektorów szkół, Sołtysów oraz przybyłych na sesję mieszkańców gminy. 

Radna pani Halina Adamska stwierdziła, że na sesji jest obecnych 15 radnych, jest quorum 

a zatem podejmowane uchwały będą miały moc wiążącą. 

Radna pani Halina Adamska poprosiła Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej panią 

Tamarę Barańską o wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze.  

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej pani Tamara Barańska powitała radnych 

oraz Wójta pana Rafała Mathiaka, Dyrektorów, Kierowników jednostek organizacyjnych 

Urzędu Gminy, Sołtysów oraz przybyłych na sesję mieszkańców gminy. Pogratulowała 

Radnym oraz Wójtowi uzyskanego poparcia i zaufania wyborców życząc dobrej, spokojnej 

współpracy z samorządem na rzecz mieszkańców. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej pani Tamara Barańska odczytała treść 

zaświadczenia o wyborze a następnie wręczyła zaświadczenie każdemu radnemu. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej pani Tamara Barańska odczytała treść 

zaświadczenia o wyborze Wójta Gminy Klembów pana Rafała Mathiaka a następnie wręczyła 

zaświadczenie panu Wójtowi. 

 

Ad.2. 

Radna pani Halina Adamska poprosiła o przystąpienie do kolejnego punktu porządku 

obrad: Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 
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Odczytała Postanowienie Komisarza Wyborczego w Warszawie z dnia 9 listopada 2018 r.   

(Postanowienie Komisarza Wyborczego w Warszawie III z dnia 9 listopada 2018 r.- stanowi 

załącznik do protokołu). 

Radna pani Halina Adamska poprosiła o przystąpienie do złożenia ślubowania przez 

radnych, odczytała rotę ślubowania, o następującej treści:  

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, 

ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 

rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 

dobro mojej gminy i jej mieszkańców” 

 

Kolejno wyczytani radni wypowiedzieli słowo: „Ślubuję - tak mi dopomóż Bóg.” 

Wszyscy radni złożyli ślubowanie na I sesji. 

 

Ad. 3. 

Radna pani Halina Adamska poprosiła o przystąpienie do kolejnego punktu porządku 

obrad: Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Wójta.  

Wójt Rafał Marcin Mathiak odczytał rotę ślubowania: 

„ Obejmując Urząd Wójta Gminy Klembów, 

uroczyście ślubuję, 

że dochowam wierności prawu, 

a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego  

i pomyślności mieszkańców Gminy Klembów. 

Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Ad.4 

Radna pani Halina Adamska poprosiła o przystąpienie do kolejnego punktu porządku 

obrad: Wybór komisji skrutacyjnej. 

Radna pani Halina Adamska poinformowała, że komisja skrutacyjna powinna się składać z 

trzech osób, osoby które są w komisji skrutacyjnej nie mogą kandydować na 

Przewodniczącego Rady i poprosiła o zgłaszanie kandydatów. 

Do Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni: 

Radna pani Dorota Marcinkowska zgłosiła się sama do komisji; 

Radny pan Marcin Szczapa zgłosił się sam do komisji; 

Radna pani Edyta Tlaga zgłosiła się sama do komisji. 

Osoby zgłoszone do pracy w Komisji Skrutacyjnej wyraziły zgodę na pracę w komisji. 

Radna pani Halina Adamska poprosiła o przegłosowanie składu komisji skrutacyjnej. 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania skład komisji skrutacyjnej został przyjęty.  

(Lista imienna z głosowania składu komisji skrutacyjnej - stanowi załącznik do protokołu). 
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Radna pani Halina Adamska ogłosiła 5 minutową przerwę, aby członkowie Komisji 

Skrutacyjnej wybrali Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. 

 

Skład Komisji Skrutacyjnej: 

Radna pani Dorota Marcinkowska - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

Radny pan Marcin Szczapa – członek komisji 

Radna pani Edyta Tlaga – członek komisji 

 

Radna pani Halina Adamska wznowiła obrady po przerwie. 

 

Ad.4. 

Radna pani Halina Adamska poprosiła o przystąpienie do kolejnego punktu porządku 

obrad: Wybór Przewodniczącego Rady i poprosiła o zgłaszanie kandydatów. 

Radna pani Emilia Kamińska zgłosiła kandydaturę radnego pana Michała Wąsika. 

Radny pan Michał Wąsik wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radna pani Halina Adamska poprosiła Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do 

głosowania. 

 

Radna pani Halina Adamska ogłosiła przerwę  

Radna pani Halina Adamska wznowiła obrady po przerwie. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna pani Dorota Marcinkowska zapoznała 

radnych ze sposobem głosowania: 

1. Głosowanie jest tajne, 

2. Radny wyczytany z listy odbierze kartę do głosownia, 

3. Głosując należy postawić znak X w kratce przy wybranej odpowiedzi, 

4. Postawienie znaku X w obu kratkach lub niepostawienie znaku X w żadnej kratce 

spowoduje nieważność głosu. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna pani Dorota Marcinkowska po 

przygotowaniu kart do głosowania przystąpiła do odczytania nazwisk radnych w celu 

odebrania kart do głosowania i w kolejność oddania głosu. 

 

Radna pani Halina Adamska ogłosiła przerwę  

Radna pani Halina Adamska wznowiła obrady po przerwie. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna pani Dorota Marcinkowska odczytała 

protokół z przeprowadzonego głosowania tajnego: na stan 15 radnych Rady Gminy Klembów 

na sesji obecnych jest 15 radnych. W głosowaniu w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy Klembów głosowało 15 radnych. Głosów ważnych oddano 13, nieważnych 2. 

W wyniku tajnego głosowania Przewodniczącym Rady Gminy Klembów został wybrany pan 

Michał Wąsik. 

(protokół komisji skrutacyjnej z głosowania- stanowi załącznik do protokołu) 
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Radna pani Halina Adamska poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Klembów. 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr I.1.2018 została podjęta. 

(Lista imienna z głosowania projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy Klembów - stanowi załącznik do protokołu). 

 

Radny pan Michał Wąsik podziękował radnym za powierzenie stanowiska 

Przewodniczącego Rady Gminy Klembów oraz pogratulował wszystkim radnym uzyskania 

mandatu Radnego Gminy Klembów i liczy na pomyślą współprace na rzecz mieszkańców 

Gminy Klembów. 

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego punktu 

porządku obrad: Ustalenie liczby i wybór Wiceprzewodniczących Rady. 

Radny pan Andrzej Ferdyn powiedział, że chciałby usłyszeć kilka słów o osiągnięciach 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik powiedział, że w dniu dzisiejszym w porządku 

obrad jest wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady a w stosownym czasie 

będzie czas na przedstawienie moich osiągnięć jak również plany związane z funkcją 

Przewodniczącego Rady, więc przedstawię panu je osobiście lub w inny sposób. 

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik poprosił o zgłaszanie kandydatur na 

Wiceprzewodniczących. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk zapytała skąd to wynika, że mamy wybór dwóch 

Wiceprzewodniczących i może warto wyjaśnić nowym radnym, co wynika ze statutu i 

dlaczego będzie dwóch Wiceprzewodniczących. 

Mecenas powiedział, że z ustawy wynika, że wybiera się od jednego do trzech, jeżeli nie jest 

to określone w statucie Rada przed wyborem Wiceprzewodniczących podejmuje uchwalę w 

sprawie ustalenia ich liczby. Jeżeli w statucie jest określone, że Rada Gminy wybiera dwóch 

Wiceprzewodniczących to dzisiaj o liczbie nie dyskutujemy. Tak jest sformowany porządek, 

przysłał go Komisarz Wyborczy natomiast liczby dzisiaj nie ustalamy, ponieważ jest to 

uregulowane w statucie gminy. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk powiedziała, że radni z poprzedniej kadencji znają statut a 

skąd pan mecenas ma takie przekonanie, że nowi radni znają statut. Chodziło o to, aby pan 

poinformował, że statut określa wyraźnie liczbę Wiceprzewodniczących i jest to liczba dwa. 

Oczekiwałam takiej informacji dla nowych państwa radnych, bo im się to należy. 

Mecenas powiedział, że z ustawy wynika od jednego do trzech, statut gminy określa, że jest 

dwóch Wiceprzewodniczących. 

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik poprosił o zgłaszanie kandydatów na 

Wiceprzewodniczących Rady. 
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Radny pan Andrzej Górecki zgłosił kandydaturę pani radnej Emilii Kamińskiej – radna 

wyraziła zgodę. 

Radna pani Katarzyna Wnuk zgłosiła kandydaturę pani radnej Haliny Adamskiej – radna 

wyraziła zgodę, 

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie 

kart do głosowania. 

 

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik ogłosił przerwę  

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik wznowił obrady po przerwie. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna pani Dorota Marcinkowska zapoznała 

radnych ze sposobem głosowania na Wiceprzewodniczących Rady: 

1. Głosowanie jest tajne, 

2. Radny wyczytany z listy odbierze kartę do głosownia, 

3. Głosując należy postawić znak X przy nazwisku jednego lub dwóch wybranych 

kandydatów, 

4. Niepostawienie znaku X przy żadnym kandydacie spowoduje nieważność głosu. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna pani Dorota Marcinkowska po 

przygotowaniu kart do głosowania przystąpiła do odczytania nazwisk radnych w celu 

odebrania kart do głosowania i w kolejność oddania głosu. 

 

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik ogłosił przerwę  

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik wznowił obrady po przerwie. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna pani Dorota Marcinkowska odczytała 

protokół z przeprowadzonego głosowania tajnego na Wiceprzewodniczących Rady Gminy 

Klembów: na stan 15 radnych Rady Gminy Klembów na sesji obecnych jest 15 radnych. W 

głosowaniu w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Klembów głosowało 15 

radnych. Głosów ważnych oddano 14, nieważnych 1. Kandydaci na Wiceprzewodniczących 

rady otrzymali następującą ilość głosów: Halina Adamska 12 głosów, Emilia Magdalena 

Kamińska 14 głosów. 

(protokół komisji skrutacyjnej z głosowania stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Wąsik poprosił o przegłosowanie projektu uchwały  

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy Klembów  

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr I.2.2018 została podjęta. 

(Lista imienna z głosowania projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących 

Rady Gminy Klembów - stanowi załącznik do protokołu). 
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Ad. 5. 

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego punktu 

porządku obrad: Sprawy Różne. 

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik otworzył dyskusję. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk powiedziała, aby pan Przewodniczący poinformował 

wszystkich radnych, a szczególnie nowo wybranych radnych o złożeniu oświadczenia 

majątkowego w ciągu 30 dni od 22 listopada. 

Radny pan Andrzej Ferdyn zapytał pana Wójta o inwestycji ciągu ulic w Ostrówku, 

ponieważ te roboty się przeciągają. Planowane zakończenie tych robót z umowy powinno być 

do 15 listopada, a zakończenie całej inwestycji jest planowane na 15 grudnia. W związku z 

tym proszę o jakąś informację. 

Wójt Gminy Klembów pan Rafał Mathiak powiedział, że tak jak pan radny przytoczył 

termin zakończenia inwestycji jest 15 grudnia natomiast roboty powinny zakończyć się 15 

listopada. Jak będziemy rozliczać wykonanie zadania to wtedy będziemy analizować czy na 

przykład jest zasadne naliczanie kar za opóźnienie. Natomiast na chwilę obecną termin 

zakończenia inwestycji jest 15 grudnia zgodnie z umową. 

Radny pan Andrzej Ferdyn powiedział, że chciałby dopytać w związku z odpowiedzią, jaka 

jest różnica pomiędzy zakończeniem realizacji robót a zakończeniem realizacji zamówienia. 

Wójt Gminy Klembów pan Rafał Mathiak powiedział, że w każdej umowie na tego typu 

usługi są dwa terminy, jeden to zakończenia robót, po którym wykonawca zgłasza 

zakończenie robót i przystępujemy do odbiorów natomiast ostateczny odbiór powinien 

nastąpić do 15 grudnia. To jest też czas na ewentualne poprawki, prace porządkowe czy 

realizację uwag zgłoszonych wykonawcy podczas odbioru.  

Radny pan Andrzej Ferdyn powiedział, że w związku z tym wykonawca poniesie 

odpowiedzialność umowną, zostaną naliczone mu kary zgodnie z umową. 

Wójt Gminy Klembów pan Rafał Mathiak powiedział, że jak będziemy rozliczać 

wykonanie zadania to wtedy będziemy analizować zasadność naliczania kar. 

Radny pan Adrian Mlonek pogratulował nowemu prezydium rady jak również 

zaproponował, aby przyszłe sesje rady odbywały się w godzinach popołudniowych tak jak to 

się odbywało dotychczas.   

Radna pani Jadwiga Szewczyk zapytała o termin najbliższej sesji. 

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik powiedział, że 6 grudnia godzina jest jeszcze 

nieustalona. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk zapytała pana Wójta, ponieważ otrzymała informację od 

mieszkańców czy było w ostatni weekend posiedzenie sesji nieformalne poprzedniego składu 

rady. Ponieważ ja byłam członkiem poprzedniej rady tak jak i teraz, czego ono dotyczyło i 

dlaczego jako radna nie byłam zaproszona. 

Wójt Gminy Klembów pan Rafał Mathiak powiedział, że nie jest członkiem rady i nie wie, 

co robią radni, ten weekend spędził w domu z rodziną. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk powiedziała, że słyszała, że tam był. To może do pań 

Wiceprzewodniczących proszę odpowiedzieć mi na to pytanie było spotkanie radnych czy nie 

było. 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Halina Adamska powiedziała, że ten czas spędziła z 

rodziną i o takim spotkaniu nie wiedziała. 
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Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska powiedziała, że spędziła weekend w 

domu z dziećmi i o spotkaniu radnych nie wiedziała. 

Przewodniczący Rady pan Michał Wąsik powiedział, że też spędził weekend z dziećmi. 

Radna Pani Dorota Marcinkowska powiedziała, że skoro się tak rodzinnie zrobiło a ja w 

tym roku dostałam nową małą czwartą klasę, więc jak będzie kończyła się kadencja ja 

również z nimi będę kończyła oni będą w ósmej klasie. Ja chciałabym do nich pomachać. 

Radny pan Andrzej Ferdyn powiedział, że widział na stronie podpisany projekt ul. Leśnej w 

Ostrówku ma pewne uwagi i chciałby z projektantem lub z panem Wójtem pewne sprawy 

poruszyć.  

Wójt Gminy Klembów pan Rafał Mathiak powiedział, że zaprasza do Urzędu jest dostępna 

koncepcja projektu. 

 

Ad. 6. 

 

Zamknięcia obrad I zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

pan Michał Wąsik.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

                 

   

Protokołowała:     

                                                                                                      

Agnieszka Adamczyk                                                                     

 

 

 

 

 


